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LuftfartsSeniorerna - årsmöte 2024-03-07 
 

1. Mötets öppnande. 

 

2. Val av ordförande för mötet. 

 

3. Val av sekreterare och justeringsman för mötet. 

 

4. Fråga om mötet utlysts enligt stadgarna. 

 

5. Fastställande av dagordning. 

 

6. Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomisk 

redogörelse. 

 

7. Behandling av revisorernas berättelse. 

 

8. Fastställande av resultat- och balansräkning. 

 

9.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

10. Val av ordförande i föreningen för ett år. 

 

11. Val av ledamöter. Ledamöterna väljs växelvis för två år. 

 

12. Val av revisorer och en ersättare. Dessa väljs för ett år. 

 

13. Val av valberedning för ett år. 

 

14. Beslut om verksamhetsplan och budget för påbörjat 

 verksamhetsår. 

 

15. Beslut om medlemsavgift för påbörjat verksamhetsår. 

 

16. Behandling av frågor väckta av styrelsen. 

 

17. Behandling av frågor väckta av medlemmar. 

 

18.  Årsmötets avslutande 
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Verksamhetsberättelse 
 

LuftfartsSeniorernas Verksamhetsberättelser för 2023 
 
Årets viktigare händelser 
 
Årsmötet  
Årsmötet genomfördes den 2 mars på Hemgården i Norrköping där ordföranden P-O Ohlsson kunde hälsa 
31 medlemmar välkomna.  
 
Verksamhets- och ekonomiska berättelser föredrogs och godkändes och styrelsen beviljades 
ansvarsfrihet.  
 
Ordföranden P-O Ohlsson omvaldes för ett år och som styrelsemedlemmar till årsmötet 2025 valdes Per 
Fröberg och Gunilla Blank. (Anders Österlund, Monica Orke och Roland Burman är valda till årsmötet 
2024). 
 
Verksamhetsplan och budgetförslag för 2023 godkändas och medlemsavgiften för 2023 fastställdes till 
150:-. 
 
Mot bakgrund av utvecklingen av luftfartsrelaterade verksamheter i Norrköping justerades stadgarna för 
att bättre återspegla föreningens rekryteringsbas. 
 
Styrelsen höll styrelsemöten i januari , maj och oktober.  
  
Medlemsutvecklingen  
Föreningens medlemsantal ligger över tid stabilt på cirka 105 medlemmar och styrelsen bedömer fortsatt 
att läget är stabilt - men vi har naturligtvis plats för fler medlemmar. 
  
Verksamheten 
Styrelsen fick av årsmötet 2023 i uppdrag att undersöka om det finns möjlighet att få sponsorstöd för vår 
verksamhet. Vid kontakter med bl a LFV, Swedavia och Transportstyrelsen har resultatet från samtliga 
varit enstämmigt negativt. Styrelsen noterar dock att Swedavia ställt lokal till förfogande för våra 
sammanträden liksom utrymme för vårt ”fysiska arkiv” vilket vi uppskattar. 
 
Ytterligare information, inklusive mer detaljerade informationer om vår verksamhet, finns på föreningens 
hemsida luftfartsseniorerna.se. under rubriken ”Året som gått”.  
 
Summering 
Föreningens verksamhet under 2023 kan i stora drag liknas med situationen före coronautbrottet. Dock 
genomfördes inte heller i år den traditionella tvådagarsaktiviteten på hösten, främst på grund av de höga 
kostnader den skulle ha medfört för deltagarna.  
 
Styrelsen noterar att såväl medlemsantalet som ekonomin fortsatt är stabil. Beträffande den ekonomiska 
ställningen mer i detalj hänvisas till kassörens och revisorernas berättelser.  
 
Norrköping i februari 2024 
  
 
 
Per-Owe Ohlsson   Gunilla Blank   Per Fröberg   
 
 
Roland Burman   Monica Orke  Anders Österlund 
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Resultat 2023 
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LuftfartsSeniorerna 
Valberedningens förslag avseende styrelsemedlemmar inför 
årsmötet 2024 

Ordförande   

Per-Owe Ohlsson  Omval 1 år 

Styrelsemedlemmar 

Monica Orke   Omval 2 år 

Marianne Sahlin-Karlsson Nyval 2 år 

Siewert Wallman  Nyval 2 år 

Styrelsemedlemmar med ett (1) år kvar 

Per Fröberg 

Gunilla Blank 

Revisorer med ett (1) år  

Jan Winnfors 

Urban Trygg    

Revisorsuppleant ett (1) år  

Gun-Britt Degerberg  

 

Gällande valberedningen överlåter vi det till årsmötet 

Norrköping 2024-01-15 

Göran Ranlöf, Ulla-Karin Svenson, Gun-Britt Degerberg 



  

Presentation till Årsmötet version 02.00 

Verksamhetsplan 2024 
Den första aktiviteten för året blir torsdagen den 23 maj och vi håller oss i 
närområdet denna gång med besök i Simonstorp och Rejmyre med  
 

• Sveriges största Brand- och Räddningsmuseum 
 

• Rejmyre Glasbruk med anor från 1810  
 

• Norrköpings Konstmuseum 
 
Inbjudningar kommer när detaljplaneringen är klar. 
 
Vidare diskuterar vi t ex   
Husqvarna museum (motorcyklar etc)  
Tändsticksmuséet i Jönköping  
Domkyrkan i Linköping  
Flygvapenmuseum i Linköping  
Slottet i Linköping  
Hults Bruk , 
Och naturligtvis Julbord i december 
. 
Gunilla Blank  Roland Burman 
Budget 2024 
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Dagordningen § 16 
 
Styrelsens förslag till stadgeändringar vid årsmötet 2024-03-07 
 
Ändringar föreslås i skrivningar avseende medlemskap och medlemsavgift i föreningens stadgar, 
styrelsens policybeslut samt på hemsidan. Syftet är att förtydliga och ensa skrivningarna.  
 
Stadgarna § 2 Medlemskap  
Nuvarande lydelse:”…..Medlemskap träder i kraft, när medlemsavgiften har betalats in till föreningen.” 
Föreslagen lydelse: Medlem som inte betalt in medlemsavgift senast 1 juli anses ha lämnat föreningen  
 
Stadgarna § 3 Medlemsavgift 
”Årsmöte fastställer medlemsavgift för påbörjat verksamhetsår.” 
Föreslagen lydelse: ”...för nästkommande verksamhetsår” (dvs inte påbörjat) 
 
Stadgarna § 7 Årsmöte och andra sammankomster 
”…….Medlemmars förslag att behandlas av årsmötet skall ha inkommit till styrelsen senast två veckor före 
mötet. Vid årsmötet har varje medlem en röst. Medlem får företrädas av ombud…etc. 
Tillägg: För att ha rösträtt vid årsmötet krävs att medlemsavgiften för innevarande år är inbetald. 
 
 
Styrelsens policybeslut 2019-01-13 Medlemsavgift 
”Medlemmarna får en uppmaning att betala in medlemsavgiften i samband med kallelse till årsmötet.  
 
Medlemmar som inte betalt in medlemsavgift under det första halvåret varje år anses ha lämnat 
föreningen.”  
Ändras till: Medlemmar som inte betalt in medlemsavgift senast 1 juli anses ha lämnat föreningen. 
 
Vid beslut enligt förslaget kommer Hemsidan att uppdateras 
 

  


